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Referat fra FAU-møte Byfjord skole  
 

Dato: 24.01.2023 

Sted: Byfjord skole, administrasjonen 

 

Til stede: Veronica Hagberg (FAU-leder), Heidi Omdal (1. trinn), Janne Sigbjørnsen Eie (3. trinn), Tale 
Ulstein (4. trinn), Marita Betanzo (5. trinn), Mette Berger Guldbrandsen (6. trinn), Hilde Rasmussen 
(7. trinn) 

Fra administrasjonen: Kirsti Natvik 

Forfall: Stine Ohren (2. trinn) 

 

Sak 17.22/23 – Godkjenning av innkalling 
Innkalling ble godkjent. 

 
Sak 18.22/23 Rektor informerer 
Rektor Kirsti Natvik informerte.  

Fravær: Er godt i gang med vårhalvåret, men det er fortatt mye fravær, både blant elevene, ansatte 
og ansattes barn. Det påvirker hverdagen, men er håndtert på en god måte så langt. Det er en risiko 
for mer slitasje der det er langtidsfravær. Rektor og avdelingslederne tar også vikartimer.   

Spørsmål: tar skolen inn vikarer? 

Svar: Skolen har valgt å ikke holde igjen midler til vikarbruk, men har lagt ut alle ressurser som vikar-
styrk timer. Det vil si at noen timer kalles for «vikar – styrk» noe som betyr at disse kan 
omdisponeres ved stort fravær. Avdelingslederne har ansvar for bemanning/tjenestefordeling.  

 

Neste skoleår: Har begynt planlegging av neste skoleår med bemanningskabal. Har ikke fått 
budsjettet ennå. Signalet er at skolene gjerne får litt mindre å rutte med. Registrert 41 
førsteklassinger til nå, men det er fortsatt tidlig. Mellom 50-55 er et greit antall elever per trinn.  

Skoleruten for neste år er vedtatt og legges ut snarlig. Gjort en liten endring – stenger SFO torsdag 
10. og fredag 11. august – personalet skal på studietur.  

 

Kompetanseutvikling: I gang med desentralisert kompetanseutvikling som er et samarbeid med UiS. 
Kommunene har fått midler til kompetanseutvikling if fag og fagfornyelse. Skolene er delt inn i puljer 
og nå er det Byfjord sin tur. Dette er basert på hva skolene selv ønsker å fordype seg i – har valgt 
matematikk. Alle lærerne er med på dette.  

 



2 
 

Foreldremøter: Foreldremøte for alle trinn 7. februar.  Det var stor oppslutning på felles 
foreldremøte i bydelen før jul for mellomtrinnet med tema «" Sammen for en trygg og god bydel". 
Rektor sa at det er en håndfull ungdommer som skaper utfordringer. Viktig å ikke skape unødig frykt 
blant foreldre og barn, men ha aktiviteter for å forebygge utvikling.  

 

Innspill: Det kom spørsmål om hvordan SFO fungerer på morgenen. Det er meldt at noen synes det er 
vanskelig og at elever ikke blir tatt i mot og at det er vanskelig å finne noen å leke med. Dette er 
spesielt utfordrende når det er mørkt.  

Svar fra rektor: Dette handler om ressurser. Det er ikke så mange som benytter seg av morgen SFO. 
Tenker grunnbemanning på ettermiddagen er viktig. Innhold i SFO er viktig og at det er god kvalitet 
på tilbudet. Men det er viktig å bli tatt godt imot, at det er synlige voksne ute og at det er 
forutsigbart. Rektor følger opp tilbakemelding på rutinene med SFO-leder.  

 

Sak 19.22/23 Økonomi 
Oppdatering fra økonomiansvarlig Tale. 

Lite kontobevegelser siden sist. Har noe utestående til skolen for i høst som kommer i januar, det 
gjelder klassetur til 7. klasse. Har ca kr 131.000 på konto.  

Det kom spørsmål om det går det an å søke støtte fra FAU til avslutning 7. trinn. Dette behandles i 
FAU og det gis normalt kr 5.000 i støtte. Dette innvilges også til årets avslutning.  

 

Sak 20.22/23 Trafikk 
Oppdatering fra trafikkansvarlig Marita. Ikke noe nytt siden sist. Marita bestiller nye refleksvester til 
høsten når elevantall er klart ca 1. mai.  

 

Sak 21.22/23 – Innkommende saker og spørsmål 
a) Avslutning 7. trinn 

Det har kommet innspill om å lage anbefalinger for sommeravslutning for 7. trinn.  

Rektor informerte om hva skolen er ansvarlig for og hva foreldre er ansvarlig for. Sommeravslutning 
er egentlig en halv skoledag for eleven – gjelder ikke bare 7. trinn, men for alle sommeravslutninger. 
Arrangeres i samarbeid med foreldrene. Skolen har ansvar for underholdning sammen med elevene. 
Foreldrene har ansvar for sted og det praktiske med mat. 

Det innhentes erfaringer fra tidligere år.  

Momenter til anbefaling som ble diskutert: 

- Det som skal foregå gjøres kjent på forhånd.  
- Anbefaler at sommeravslutningen foregår på et lett tilgjengelig sted.  – ikke overnatting. 

Alternative lokaler: Byfjord skole, Tasta bydelshus.  
- Det kan søkes FAU om penger 
- Skal være gratis for elevene, vurder om mulig gratis for foreldre.  
- TAU må sette av penger – sum som må spares opp 
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- Elever og foreldre inviteres (ikke søsken) 
- Arrangeres av TAU eller egen foreldrekomite 
- Første del er obligatorisk  

 

Konklusjon: 

Marita og Heidi innhenter erfaringer fra i fjor. Kirsti beskriver opplegget fra skolen.  Janne lager et 
utkast til behandling i neste møte. Endelig anbefaling legges inn i hjem-skole-dokumentet.  

 

Sak 22/22.23 – Eventuelt 
a) Rekruttering til FAU og TAU 

Det må velges ny FAU-leder fra høsten av. En må også rekruttere nye TAU-medlemmer til høsten.  

FAU har et organisasjonsnummer oversikt over FAU-medlemmene må oppdateres.  

 

b) Neste møter 

Neste SU-møter er 22. mars og 3. mai. Neste FAU møter blir 14. mars og 25. april 
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